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Protokół nr 35/2016 

posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Białogardzie 

w dniu 19 października 2016 r. w godz. 8
00

 – 11
30

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 
 

W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia   

załącznik nr 1.  
Posiedzenie Zarządu Powiatu rozpoczął Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda  

i zaproponował następujący porządek obrad: 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie realizował następujący porządek obrad: 

 

1. Zapoznanie z  proponowanym porządkiem posiedzenia Zarządu Powiatu. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu. 

3. Wniosek Zarządu Dróg Powiatowych w Białogardzie w sprawie wyrażenia zgody na 

likwidację trzech środków trwałych. 

4. Wniosek Wydziału Inwestycji i Rozwoju w sprawie zabezpieczenia środków 

finansowych na realizacje projektu Termomodernizacja obiektów Powiatu 

Białogardzkiego. 

5. Zatwierdzenie aneksu nr 1 do organizacji Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego 

w Podborsku. 

6. Informacja „O stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Białogardzkiego w roku 

szkolny 2015/2016”. 

7. Zapoznanie z wezwaniem Powiatu Białogardzkiego do zapłaty  z tytułu wyrównania 

dotacji od 1 maja 2016 roku na uczennicę Prywatnego Centrum Edukacyjnego 

„Szkoły Sukces” I Liceum Ogólnokształcącego w Białogardzie. 

8. Wniosek w sprawie wyrażenia zgody na zakup środka transportu do przewozu osób 

niepełnosprawnych. 

9. Protokół z kontroli przeprowadzonej przez Głównego specjalistę d.s. kontroli  

w Niepublicznej Ośrodku Rehabilitacyjno – Edukacyjno - Wychowawczym  

w Karlinie oraz Niepublicznej Szkole Specjalnej Przysposabiającej do Pracy  

w Karlinie. 

10. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w Białogardzie w sprawie:  

a) zmian w planie wydatków budżetu Powiatu Białogardzkiego na rok 2016, 

b) udzielenia upoważnienia Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej  

w Białogardzie do składania oświadczeń woli związanych z prowadzeniem 

bieżącej działalności Powiatu Białogardzkiego. 

11. Rozpatrzenie i zatwierdzenie projektów uchwał Rady Powiatu w Białogardzie  

w sprawie: 

a) wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Straży Rybackiej „Dorzecza 

Parsęty” przez Związek Miast i Gmin Dorzecza Parsęty z siedzibą w Karlinie 

oraz ustalenia jej regulaminu, 

b) podjęcia przez Powiat Białogardzki współdziałania z innymi jednostkami 

samorządu terytorialnego w celu realizacji zadania „Nowoczesna szkoła, 

nowoczesna edukacja – kompleksowy program wsparcia szkół i placówek 

oświatowych z terenu powiatu białogardzkiego”, w którym funkcję lidera 

pełnić będzie Miasto Białogard, 

c) przyjęcia „Strategii Rozwoju Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 - 2025”, 
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d) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2016,  

e) zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 

2016 - 2025. 

12. Sprawy różne. 

 

 

 

Ad.1 

Zarząd Powiatu w Białogardzie zapoznał się z proponowanym porządkiem obrad. 

 

 

 

Ad.2 

 Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie przyjął protokół nr 34/2016  

z posiedzenia Zarządu w dniu 11 października 2016 roku. 

 

 

 

Ad.3  

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Białogardzie – Romuald Tatys zapoznał członków 

Zarządu z treścią wniosku w sprawie wyrażenia zgody na likwidację trzech środków 

trwałych, co przedstawia załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

 

 

Ad.4 

Inspektor ds. funduszów pomocowych – Arkadiusz Wesołowski zapoznał członków Zarządu 

z treścią wniosku w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na realizację projektu - 

Termomodernizacja obiektów Powiatu Białogardzkiego, co przedstawia załącznik nr 3  

do niniejszego protokołu. Poinformował, że w ramach projektu zostaną wyremontowane trzy 

obiekty: budynek Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Białogardzie, budynek Centrum 

Wspierania Rodziny w Białogardzie oraz budynek Zarządu Dróg Powiatowych  

w Białogardzie. Termin realizacji 2017 – 2018 rok. Wysokość dofinansowania to 85% 

kosztów kwalifikowanych.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

Od tej chwili w posiedzeniu Zarządu udział bierze czterech członków Zarządu. 
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Ad.5 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska zapoznała 

członków Zarządu z aneksami Nr 1 do arkusza organizacji Młodzieżowego Ośrodka 

Wychowawczego w Podborsku na rok szkolny 2016/2017, co przedstawiają załączniki nr 4  

i 5 do niniejszego protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zgłosił wniosek o pozytywne zatwierdzenie aneksów 

nr 1 i nr 2 do arkusza organizacji Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Podborsku na 

rok szkolny 2016/2017. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie zatwierdził aneksy nr 1 i nr 2 do arkusza 

organizacji Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Podborsku na rok szkolny 

2016/2017. 

 

 

 

Ad.6 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska zapoznała 

członków Zarządu z informacją Zarządu Powiatu w Białogardzie o stanie realizacji zadań 

oświatowych Powiatu Białogardzkiego w roku szkolny 2015/2016, co przedstawia załącznik 

nr 6 do niniejszego protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował zatwierdzenie w/w informacji. 

Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie zatwierdził informację 

Zarządu Powiatu w Białogardzie o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu 

Białogardzkiego w roku szkolnym 2015/2016. 

 

 

 

Ad.7 

Prawnik – Małgorzata Kasprzak zapoznała Zarząd z treścią wezwania Powiatu 

Białogardzkiego do zapłaty  z tytułu wyrównania dotacji od 1 maja 2016 roku na uczennicę 

Prywatnego Centrum Edukacyjnego „Szkoły Sukces” I Liceum Ogólnokształcącego  

w Białogardzie, co przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. Poinformowała,  

że wezwanie do zapłaty dotyczy kwoty w wysokości 3.703,02 zł. Kwota ta dotyczy 

wyrównania dotacji oświatowej na uczennicę wynikające z potrzeby kształcenia specjalnego 

uczennicy ze względu na niedostosowanie społeczne. Następnie przedstawiła stan faktyczny 

w/w sprawy. Resumując stwierdziła, że wg niej Zarząd nie powinien wyrównywać dotacji 

oświatowej.    

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zgodnie z sugestią prawnika zaproponował 

Zarządowi, aby nie wyrównywać dotacji oświatowej na uczennicę Prywatnego Centrum 

Edukacyjnego „Szkoły Sukces” I Liceum Ogólnokształcącego w Białogardzie. Zgłoszoną 

propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie zgodził się z propozycją Starosty Białogardzkiego. 
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Ad.8 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia – Grzegorz Łysiak zapoznał członków 

Zarządu z treścią wniosku w sprawie wyrażenia zgody na zakup środka transportu  

do przewozu osób niepełnosprawnych, co przedstawia załącznik nr 8 do protokołu. 

Poinformował, że PFRON przyznał Powiatowi dofinansowanie na zakup samochodu do 

przewozu dla osób niepełnosprawnych w wysokości 71.466,71 zł. Kwota wkładu własnego 

oscylowała by w granicach 48.750 zł.   

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że bus przeznaczony zostałby do 

transportu osób niepełnosprawnych z terenu Powiatu Białogardzkiego będących uczestnikami 

Powiatowego Domu Samopomocy Centrum Rehabilitacyjno – Kulturalnego w Białogardzie. 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia – Grzegorz Łysiak dodał, że Starosta 

wystąpił do gmin w sprawie partycypacji kosztów. Jest duże prawdopodobieństwo, iż  Miasto 

Tychowo, Miasto Karlino i Miasto Białogard odniosą się pozytywnie do wniosku Starosty 

natomiast Gmina Białogard odniosła się negatywnie.   

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

 

 

Ad.9 

Sekretarz Powiatu – Zbigniew Raczewski zapoznał Zarząd z treścią protokołu  

z przeprowadzonej kontroli przez Głównego specjalistę ds. kontroli w Niepublicznej Ośrodku 

Rehabilitacyjno – Edukacyjno - Wychowawczym w Karlinie oraz Niepublicznej Szkole 

Specjalnej Przysposabiającej do Pracy w Karlinie, co przedstawia załącznik nr 9  

do niniejszego protokołu. 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek stwierdziła, że zapisy w protokole są zbyt skromne. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie zapoznał się z przedstawionym protokołem. 

 

 

 

Ad.10 

 * Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Zarządu z treścią wniosków 

zgłoszonych przez: 

 

 1) Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Białogardzie w sprawie wyrażenia zgody 

na dokonanie zmian w planie wydatków budżetowych na 2016 rok, co przedstawia załącznik 

nr 10 do niniejszego protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonych 

wniosków. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszone wnioski. 

 

 2) Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie zmian w planie wydatków budżetowych na 2016 rok, co przedstawia załącznik  

nr 11 do niniejszego protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 
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Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

 3) Zespół Szkół Specjalnych w Białogardzie w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 

zmian w planie wydatków budżetowych na 2016 rok, co przedstawiają załączniki nr 12 i 13 

do niniejszego protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonych 

wniosków. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszone wnioski. 

 

 4) Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych w Tychowie w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie zmian w planie budżetu na 2016 rok, co przedstawia załącznik nr 14 do 

niniejszego protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonych 

wniosków. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszone wnioski. 

 

 5) Starostwo Powiatowe w Białogardzie w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 

zmian w planie wydatków na 2016 rok, co przedstawia załącznik nr 15 do niniejszego 

protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

 6) Powiatowy Dom Samopomocy Centrum Rehabilitacyjno – Kulturalne w 

Białogardzie w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zmian w planie wydatków na 2016 

rok, co przedstawia załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

 7) Wydział Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji Starostwa Powiatowego  

w Białogardzie w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zmian w planie budżetu na 2016 

rok, co przedstawia załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

**Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Zarządu z treścią projektu 

uchwały Zarządu Powiatu w Białogardzie w sprawie zmian w planie wydatków budżetu 

Powiatu Białogardzkiego na rok 2016 – załącznik nr 18 oraz poinformowała, że powyższe 

wnioski zostały ujęte w uchwale Zarządu Powiatu w sprawie zmian w planie wydatków 

budżetu Powiatu Białogardzkiego na rok 2016.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poddał pod głosowanie projekt uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie zmian w planie wydatków budżetu Powiatu Białogardzkiego na rok 2016. 
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Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie przyjął Uchwałę Nr 79/2016 Zarządu 

Powiatu w Białogardzie w sprawie zmian w planie wydatków budżetu Powiatu 

Białogardzkiego na rok 2016 w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 19 

do niniejszego protokołu. 

 

 b) Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska 

zapoznała członków Zarządu z treścią projektu uchwały Zarządu Powiatu w Białogardzie  

w sprawie udzielenia upoważnienia Dyrektora Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej  

w Białogardzie do składania oświadczeń woli związanych z prowadzeniem bieżącej 

działalności Powiatu Białogardzkiego, co przedstawia załącznik nr  20 do niniejszego 

protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poddał pod głosowanie projekt uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie udzielenia upoważnienia Dyrektora Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej w Białogardzie do składania oświadczeń woli związanych z prowadzeniem 

bieżącej działalności Powiatu Białogardzkiego. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie przyjął Uchwałę Nr 80/2016 Zarządu 

Powiatu w Białogardzie w sprawie udzielenia upoważnienia Dyrektora Poradni 

Psychologiczno - Pedagogicznej w Białogardzie do składania oświadczeń woli 

związanych z prowadzeniem bieżącej działalności Powiatu Białogardzkiego w brzmieniu 

jak przedstawia załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Ad.11 

 a) Naczelnik Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska  – Arkadiusz Wlazło 

zapoznała członków Zarządu z treścią projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie  

w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Straży Rybackiej „Dorzecza Parsęty” 

przez Związek Miast i Gmin Dorzecza Parsęty z siedzibą w Karlinie oraz ustalenia  

jej regulaminu, co przedstawia załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 

Powiatu w Białogardzie w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Straży 

Rybackiej „Dorzecza Parsęty” przez Związek Miast i Gmin Dorzecza Parsęty z siedzibą  

w Karlinie oraz ustalenia jej regulaminu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniował projekt uchwały 

Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej 

Straży Rybackiej „Dorzecza Parsęty” przez Związek Miast i Gmin Dorzecza Parsęty  

z siedzibą w Karlinie oraz ustalenia jej regulaminu, w brzmieniu jak przedstawia 

załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

 

 b) Inspektor ds. funduszów pomocowych – Arkadiusz Wesołowski zapoznał 

członków Zarządu z treścią projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie  

w sprawie podjęcia przez Powiat Białogardzki współdziałania z innymi jednostkami 

samorządu terytorialnego w celu realizacji zadania „Nowoczesna szkoła, nowoczesna 

edukacja – kompleksowy program wsparcia szkół i placówek oświatowych z terenu powiatu 

białogardzkiego”, w którym funkcję lidera pełnić będzie Miasto Białogard, co przedstawia 

załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.  
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Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 

Powiatu w Białogardzie w sprawie podjęcia przez Powiat Białogardzki współdziałania  

z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w celu realizacji zadania „Nowoczesna 

szkoła, nowoczesna edukacja – kompleksowy program wsparcia szkół i placówek 

oświatowych z terenu powiatu białogardzkiego”, w którym funkcję lidera pełnić będzie 

Miasto Białogard. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniował projekt uchwały 

Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie podjęcia przez Powiat Białogardzki 

współdziałania z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w celu realizacji 

zadania „Nowoczesna szkoła, nowoczesna edukacja – kompleksowy program wsparcia 

szkół i placówek oświatowych z terenu powiatu białogardzkiego”, w którym funkcję 

lidera pełnić będzie Miasto Białogard, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 23 do 

niniejszego protokołu. 

 

 c) Inspektor ds. funduszów pomocowych – Arkadiusz Wesołowski zapoznał 

członków Zarządu z treścią projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie  

w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju Powiatu Białogardzkiego na lata 2016 - 2025”,  

co przedstawia załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. Poinformował, że radni otrzymali 

dokument do zapoznania się. W dniu 17 października br. odbyło się spotkanie na którym 

został, omówiony projekt strategii przez przedstawicieli Instytutu Rozwoju Regionalnego  

w szczecinie. Podczas spotkania zostały zgłoszone uwagi, które następnie zostały 

wprowadzone do dokumentu. Następnie zapoznał ze zmianami - załącznik nr 25. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 

Powiatu w Białogardzie w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju Powiatu Białogardzkiego na 

lata 2016 - 2025”. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniował projekt uchwały 

Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju Powiatu 

Białogardzkiego na lata 2016 - 2025”, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 24  

do niniejszego protokołu. 

 

 

 d) * Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Zarządu z treścią 

wniosków zgłoszonych przez: 

 

 1) Zarząd Dróg Powiatowych w Białogardzie w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie zmian w planie wydatków budżetu na 2016, co przedstawia załącznik nr 26  

do niniejszego protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

 2) Zarząd Dróg Powiatowych w Białogardzie w sprawie zwiększenia planu 

finansowego na 2016 rok o kwotę w wysokości 40.000 zł, co przedstawia załącznik nr 27  

do niniejszego protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 
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Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

 3) Centrum Wspierania Rodziny „Dom pod Świerkiem” w Białogardzie w sprawie 

zwiększenia planu wydatków o kwotę 18.802 zł , co przedstawia załącznik nr 28  

do niniejszego protokołu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

  5) Starostwo Powiatowe w Białogardzie w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 

zmian w planie wydatków na 2016 rok, co przedstawia załącznik nr 29 do niniejszego 

protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

**Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Zarządu z treścią projektu 

uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2016  

(załącznik nr 30 oraz poinformowała, że powyższe wnioski zostaną ujęte w w/w projekcie 

uchwały. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne zaopiniowanie projektu 

uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2016. 

Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniował projekt uchwały 

Rady Powiatu w Białogardzie zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2016  

w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 30 do niniejszego protokołu. 

 

   e) Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Zarządu z treścią projektu 

uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniającej wieloletnią prognozę finansową Powiatu 

Białogardzkiego na lata 2016 – 2025, co przedstawia załącznik nr 31 do niniejszego 

protokołu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne zaopiniowanie projektu 

uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniającej wieloletnią prognozę finansową Powiatu 

Białogardzkiego na lata 2016 - 2025. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom 

Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniował projekt uchwały 

Rady Powiatu w Białogardzie zmieniającej wieloletnią prognozę finansową Powiatu 

Białogardzkiego na lata 2016 - 2025 w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 31  

do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.12 

 *Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że 18 października br. odbył 

się Konwent Wójtów Burmistrzów Powiatu Białogardzkiego na którym został szeroko 

omówiony temat dotyczący dróg powiatowych oraz temat dotyczący Teleopieki nad osobami 

starszymi. W pierwszej kolejności odniósł się do tematu związanego z drogami.  
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Poinformował, że z przeprowadzonej analizy przez Dyrektora ZDP w Białogardzie wynika, iż 

z 300 km dróg to 120 km z nich wymaga pilnych remontów. Dodał, że Powiat jest 

wykluczony z możliwości skorzystania ze środków zewnętrznych. Wyjaśnił, że wpływ na ten 

fakt miało utworzenie przez trzy powiaty (Białogardzki, Koszaliński i Kołobrzeski) strefy 

wokół Koszalina) -  ZIT-u (Zintegrowane Inwestycje Terytorialne). Następnie poinformował, 

że Powiat może startować o środki finansowe na drogi w otwartych konkursach w ramach 

PROW-u (Program Rozwoju Obszarów Wiejskich).  

Wkład własny to 40%. Stwierdził, że w takiej sytuacji Powiat musi remontować drogi 

własnymi siłami albo przy wsparciu samorządów gminnych i składać wnioski w ramach dróg 

krajowych ewentualnie do PROW-u. Następnie poinformował, że samorządy wskazały drogi, 

które wg nich wymagają pilnej interwencji: Gmina Karlino wskazała trzy drogi, drogę do 

Lubiechowa, Karścina i drogę do miejscowości Kowańcz, Gmina Tychowo zgłosiła: ul. 

Szczecinecką w Tychowie i drogę do Starego Dębna. Natomiast Gmina Białogard nie zgłosiła 

żadnej drogi z powodu braku środków finansowych. Oświadczył, że Miasto Białogard jest 

jedynym samorządem, który wywiązał się z wcześniejszych ustaleń, które dotyczyły remontu 

dróg (ulic w na terenie miasta) w zamian za ich przejecie. Oświadczył, że takie ustalenia 

zostały zawarte z Miastem Białogardzie i z Karlinem a tylko Miasto Białogard przejęło drogi. 

Oświadczył, że samorządy będą zgłaszać na Zarząd najpilniejsze potrzeby, natomiast Zarząd 

musi wypracować kryteria wg których zostaną ustalone priorytety. Oświadczył,  

że oczekiwania są bardzo duże a możliwości bardzo małe. Przypomniał, że w ramach pewnej 

gradacji udało się wyremontować drogę z Kowańcza do Gościna. Resumując stwierdził,  

że sytuacja dotycząca dróg w Powiecie jest zła, co wynika z uwarunkowań finansowych. 

Dodał, że jeden kilometr przebudowy drogi kosztuje około 1 mln zł, natomiast 

powierzchniowe utrwalanie to koszt około 150.000 zł z jeden kilometr. Następnie odniósł się 

do tematu dotyczącego Teleopieki dla osób starszych na terenie powiatu. Poinformował,  

że cztery powiaty  Białogardzki, Łobeski, Świdwiński i Drawski przystąpiły do wspólnego 

projektu. Odbyło się spotkanie informacyjne poświęcone Teleopiece. Powiat Łobeski  

występował w roli gospodarza i koordynatora w działaniach powiatów zmierzających do 

wypracowania i wdrożenia systemu opieki nad osobami starszymi w ramach systemów 

teleopieki. Na spotkaniu zostały przedstawione założenia i zasady działania systemu. Na 

konwencie Powiat zaproponował udział w w/w programie gminom. Uczestnictwo nie jest 

obowiązkowe. Stwierdził, że jest to innowacyjny projekt. W spotkaniu uczestniczyli 

przedstawiciele Fundacji Nauki dla Środowiska z Koszalina. Fundacja ta może być 

ewentualnie realizatorem w/w projektu, jeżeli dojdzie do przyznania środków w ramach 

Europejskiego Funduszu Społecznego. Projekt ten byłby pilotażem w skali województwa. To 

nowoczesna forma wsparcia seniorów. Tego typu usługi są coraz bardziej powszechne w 

Polsce i na świecie, a ich adresatami są ludzie starsi mieszkający samotnie stale lub 

chwilowo, osoby niepełnosprawne, niesamodzielne, niepełnoprawne. Na spotkaniu powstał 

dwunastoosobowy Zespół złożony z przedstawicieli czterech powiatów, który ma 

wypracować projekt systemu opieki nad seniorami w oparciu o nowe technologie. W skład 

Zespołu z Powiatu Białogardzkiego weszli: Wicestarosta, Zastępca Burmistrza Miasta 

Białogard. Na finansowanie pilotażu projektu partnerzy będą starać się uzyskać środki z 

Regionalnego Programu Operacyjnego.  

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie zapoznał się z przedstawioną informacją. 

 

 **Członek Zarządu – Wojciech Potrzebowski poinformował, że 13 października br. 

ratownicy medyczni obchodzili swoje święto Dnia Ratownika Medycznego. Zauważył, że ten 

dzień przeszedł bez echa.   
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Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że tak jak było zaplanowane złożył 

życzenia ratownikom podczas wojewódzkich uroczystości w Wałczu.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował o wyczerpaniu porządku obrad  

i zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu w Białogardzie. 

 

 


